

04-23-2002



HEET

U.S. DEPARTMENT OF

Patent and Trademark Office

4.1108

To the Honorable Commiss

102064344

rd the attached original documents or copy thereof.

1. Name of Conveying party(ies):

BecField Drilling Services GmbH

Additional name(s) of conveying party(ies) attached? Yes ☒ No

3. Nature of conveyance:

☐ Assignment

☐ Merger

☐ Security Agreement

☒ Change of Name

☐ Other

Execution Date: November 29, 2001

2. Name and address of receiving party(ies):

Name: PRECISION DRILLING TECHNOLOGY SERVICES GMBH

Internal Address: _____

Street Address: Eddesser Strasse 1

City: D-31234 Edemissen Country: GERMANY

Additional name(s) & address(es) attached? ☐ Yes ☒ No

4. Application number(s) or patent number(s):

If this document is being filed together with a new application, the execution date of the application is: _____

A. Patent Application No.(s)

09/624,960, filed July 25, 2000

B. Patent No.(s)

Additional numbers attached? ☐ Yes ☒ No

5. Name and address of party to whom correspondence should be mailed:

Name: Collard & Roe, P.C.

Internal Address: _____

Street Address: 1077 Northern Boulevard

City: Roslyn State: NY ZIP: 11576

6. Total number of applications and patents involved: 1

7. Total fee (37 CFR 3.41): \$ 40.00

☐ Enclosed

☒ Authorized to be charged to deposit account

8. Deposit account number: 03-2468

04/22/2002 6TOM11 00000137 032468 09624960

01 FC:581

40.00 CH

DO NOT USE THIS SPACE

9. Statement and Signature

To the best of my knowledge and belief, the foregoing information is true and correct and any attached copy is a true copy of the original document.

Edward R. Freedman

Name of Person Signing

Edward R. Freedman
Signature

April 2, 2002

Total number of pages including cover sheet, attachments, and document:

PATENT

REEL: 012805 FRAME: 0473

Entry No.	a) Company b) Registered Office c) Object of Company	Capital Stock or Proprietors' Capital DM	Managing Directors General Partner General Managers Liquidators	Procurators Holders	Legal Status	a) Date of Entry and Signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>BecField Drilling Services GmbH</u> b) <u>Edemissen District of Peine</u> c) <u>Manufacture of drilling systems and execution of drilling works of any kind.</u>	<u>50.000</u>	<u>Francis Stovall</u> <u>Engineer,</u> <u>Woking Surrey,</u> <u>Clearwood House,</u> <u>England</u>		Company in GmbH form (limited liability company). The Articles of Association were drawn up on June 24, 1993. The Company has one or several general managers. If several general managers are appointed, representation of the Company is by two general managers jointly, or by one general manager and one procurator holder jointly. The general meeting may however confer individual power of representation upon one, several or all general managers. If only one general manager is appointed, he invariably has individual power of representation. In case of transactions with an associated company, the general managers are exempt from the prohibition of self-contraction (Article 181 BGB (German Civil Code)). <u>Francis Stovall, general manager, has individual power of representation also if further general managers are appointed. He is authorized to represent the Company without restriction in transactions with an associated company.</u>	a) Date of First Entry: August 10, 1993 (signature) Gerstenberg b) Registration Order Sheet 10 of Record Sheet 1 ff of Special Volume
2			Kurt Bellner, Merchant, Peine		Kurt Bellner is appointed further general manager. He has individual power of representation.	a) October 21, 1993 (signature) Gerstenberg b) Registration Order Sheet 16 of Record Sheet 35 ff of Spec. Vol.
3		<u>400.000,-</u>			At the general meeting of July 13, 1994 it was decided to amend Article 3 of the Articles of Association (increase of proprietors' capital from DM 50.000,- by DM 350.000,- to DM 400.000,-).	a) September 19, 1994 (signature) Pelzer b) Registration Order Sheet 31 of Record Sheet 37 ff of Spec. Vol.
4					<u>Francis Stovall has been dismissed as general manager.</u>	a) August 07, 1995 (signature) Pelzer b) Registration Order Sheet 44 of Record Sheet 62 ff of Spec. Vol.

Entry No.	a) Company b) Registered Office c) Object of Company	Capital Stock or Proprietors' Capital DM	Managing Directors General Partner General Managers Liquidators	Procurators Holders	Legal Status	a) Date of Entry and Signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
5			Marwan Bitar, Merchant, Abu Dhabi, V.A.E.	Dr. Thomas Kerk of Peine and Hermann Jungferink of Isenhausen have been given procurator. Each of them repre- sents the Company jointly with a further procurator holder or a general man- ager.	Marwan Bitar is appointed further general manager. He has individual power of representation	a) May 26, 1998 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 78 of Record Sheet 66 ff of Spec. Vol.
6					On the basis of the agreement of merger of October 30, 1998, of the decision of the general meeting of October 30, 1998 as well as of the resolution of the general meeting of the company Consolidated Drilling Services GmbH of October 30, 1998 the last mentioned company (i.e. com- pany to be absorbed) was merged by transfer of its prop- erty as an entity with Becfield Drilling Services GmbH according to the regulations of Articles 2, No. 1 and 46 ff Umwandlungsgesetz (Law concerning conversions)	a) March 24, 1999 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 95 of Record Sheet 75 ff of Spec. Vol.
7				Kurt Meyer of Uetze, born November 14, 1958 has been given procurator. He represents the Company jointly with a further procurator holder or a general manager. The procurator of Dr. Thomas Kerk has expired.		a) July 19, 2000 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 107 of Record Sheet 180 ff of Spec. Vol.
8		775.000,00			At the general meeting of August 10, 2001 it was decided to increase the proprietors' capital from DM 400.000,00 by DM 375.00,00 DM to DM 775.000,00 for undertaking the merger with Computalog Europe GmbH Wireline and Testing having a business address in Edemissen and to accordingly amend Article 3 of the Association (Capital Stock)	a) September 21, 2001 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 120 of Record Sheet 182 ff of Spec. Vol.

Entry No.	a) Company b) Registered Office c) Object of Company	Capital Stock or Proprietors' Capital DM	Managing Directors General Partner General Managers Liquidators	Procurators Holders	Legal Status	a) Date of Entry and Signature b) Remarks
1	2	3	4	5	6	7
9					On the basis of the agreement of merger of August 10, 2001, of the resolution of the general meeting of August 10, 2001 as well as of the resolution of the general meeting of the company Computalog Europe GmbH Wireline and Testing of August 10, 2001 the last mentioned company (i.e. the company to be absorbed) was merged by transfer of its property as an entity with Bechfield Drilling Services GmbH according to the regulations of Articles 2, No. 1, 44 ff, 46 ff Umwandlungsgesetz (Law concerning conversions).	a) September 21, 2001 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 126 of Record Sheet 182ff of Spec. Vol.
10	a) Precision Drilling Technology Services GmbH	400.000,00 EUR			At the general meeting of September 28, 2001 it was decided to converse the Capital Stock to EUR as well as to increase it from EUR 396.265.120 by EUR 3.748.80 to now EUR 400.000,00 and to amend herewith Article 3 No. 1 of the Articles of Association and to amend Art. 1 No. 1 (company name), Art. 6 No. 1 (general meeting) and Art. 9 (miscellaneous).	a) November 29, 2001 (signature) Kaus b) Registration Order Sheet 107 of Record Sheet 180ff of Vol. II of Special Vol.
11			Simon Robert Peach of Blofield Heath/Norwich, born October 21, 1958	Joint procurator: Dettlev Schroeder of Braunschweig, born March 1, 1956 and Hubert Kaiser of Eldingen, born December 6, 1956. Each of them represents the Company jointly with a further procurator holder or a general manager.	Simon Robert Peach is appointed further general manager.	a) February 15, 2002 (signature) Klatt

Certified photocopy
made out March 2002
It is pointed out that the
words underlined are deleted.

[Stamp of
Amtsgericht Gifhorn
(Gifhorn Local Court)]

This is a complete copy of record as registered in the
Commercial Register which is certified herewith.

(Signature)
Certificate Official of the administrative Office of the
Local Court

a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stamm- kapital DM	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Ein- und Unter- b) Bemerkun- 7
2 a) Bechfield Drilling Services GmbH b) Edemissen Kreis Peine c) Herstellung von Bohrsystemen und die Durchführung von Bohr- arbeiten aller Art.	3 50.000	4 Ingenieur Francis Stovall, Woking Surrey, Clearwood House, England	5	6 Gesellschaft mit beschränkter Haftung. Der Gesellschaftsvertrag ist am 24.06.1993 geschlossen worden. Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft von je zwei Geschäftsführern gemeinschaftlich oder einem Geschäftsführer zusammen mit einem Prokuristen vertreten. Die Geschäftsvertreterversammlung kann jedoch einem, mehreren oder allen Geschäftsführern Einzelvertretungsbefugnis erteilen. Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, vertritt dieser die Gesellschaft stets einzeln. Bei Rechtsgeschäften mit einem mit der Gesellschaft verbundenen Unternehmen sind die Geschäftsführer vom Verbot des Selbstkontrahierens (§ 181 BGB) befreit. Der Geschäftsführer Francis Stovall ist einzeln vertretungs- berechtigt, auch wenn weitere Geschäftsführer bestellt werden. Er ist berechtigt, die Gesellschaft bei Rechtsgeschäften mit einem mit der Gesellschaft verbundenen Unternehmen unein- geschränkt zu vertreten.	7 a) Tag der Erst- eintragung: 10. Aug. 1993 Gerstenberg b) Eintr. Verfüg. Bl. 10 d.A.; Bl. 1 ff Sdb.
2		Kaufmann Kurt Beilner, Peine		Kurt Beilner ist zum weiteren Geschäftsführer bestellt. Er ist berechtigt, die Gesellschaft einzeln zu vertreten.	a) 21. Okt. 1993 Gerstenberg b) Eintr. Verfüg. Bl. 16 d.A.; Bl. 35 ff Sdb
3	400.000,-			Die Geschäftsvertreterversammlung vom 13.07.1994 hat die Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 3 (Erhöhung des Stammkapitals von 50.000,- DM um 350.000,- DM auf 400.000,- DM) beschlossen.	a) 19.09.1994 Pelzer b) Eintr. Verf. Bl. 31 d.A.; Bl. 37 ff Sdb.
4				Francis Stovall ist als Geschäftsführer abberufen.	a) 07.08.1995 Pelzer b) Eintr. Verf. Bl. 44 d.A.; Bl. 62 ff Sdb.

HR B 117

a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital DM	Vorstand Persönlich haftende Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Ein- und Unter- b) Bemerkung
2	3	4	5	6	7
		Kaufmann Marwan Bitar, Abu Dhabi/V.A.E.	Dr. Thomas Kerk, Peine und Hermann Jüngerink, Isernhagen ist Prokura erteilt. Jeder von ihnen vertritt zusammen mit einem weiteren Prokuristen oder einem Geschäfts- führer.	Marwan Bitar ist zum weiteren Geschäftsführer bestellt. Er ist berechtigt, die Gesellschaft einzeln zu vertreten.	a) 26.5.1998 Kaus b) Eintr.-Vfg. Bl. 78 d.A. Bl. 66 ff Sdb.
			Kurt Meyer, geb. 14.11.1956, Uetze ist Prokura erteilt. er vertritt zusammen mit einem weiteren Prokuristen oder einem Geschäftsführer. Die Prokura des Dr. Thomas Kerk ist erloschen.	Aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 30.10.1998, des Beschlusses der Geschäftsversammlung vom 30.10.1998 sowie des Beschlusses der Geschäftsversammlung der Fa. Consolidated Drilling Services GmbH vom 30.10.1998 ist die letztgenannte (=aufzunehmende) Gesellschaft durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes auf die Bedford Drilling Services GmbH mit dieser nach den Vorschriften der §§ 2 Nr. 1, 46 ff des Umwandlungs- gesetzes verschmolzen.	a) 24.3.1999 Kaus b) Eintr.-Vfg. Bl. 95 d.A. Bl. 75 ff Sdt
	775.000,00			Die Geschäftsversammlung vom 10.06.2001 hat die Erhöhung des Stammkapitals von 400.000,00 DM auf 775.000,00 DM auf 1/5.000,00 DM zur Durchführung der Verschmelzung mit der Computale Europe GmbH erteilt und festlegt mit dem Sitz in Gifhorn und die ent- sprechende Änderung des § 3 des Gesellschaftsvertrages (Stamm- kapital) beschließen.	a) 19.07.2000 Kaus b) Eintr.-Vfg. Bl. 107 d.A. Bl. 180 ff Sdt
					a) 21.09.2001 Kaus b) Eintr.-Vfg. Bl. 120 d.A. Bl. 102 ff Sdb

Fortsetzung auf dem...

a) Firma b) Sitz c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stamm- kapital DM	Vorstand Persönlich haftende Gesellschafter Geschäftsführer Abwickler	Prokura	Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung; und Unterschrift b) Bemerkungen
2	3	4	5	6	7
a) Precision Drilling Technology Services GmbH	400.000,00 EUR			Aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 10.08.2001, des Beschlusses der Gesellschaftsversammlung vom 10.08.2001 sowie des Beschlusses der Gesellschaftsversammlung der Fa. Computalog Europe GmbH Wireline and Testing vom 10.08.2001 ist die letztgenannte (=aufzunehmende) Gesellschaft durch Übertragung ihres Vermögens als Ganzes auf die Becfield Drilling Services GmbH mit dieser nach den Vorschriften der §§ 2 Nr. 1, 44 ff., 46 ff. des Umwandlungsgesetzes verschmolzen.	a) 21.09.2001 Kaus b) Eintr.vfg. Bl. 126 d.A. Bl. 182 ff Sdb.
a) Precision Drilling Technology Services GmbH	400.000,00 EUR		Gesamtprokura: Detlev Schroeder, geboren am 01.03.1956, Braunschweig und Hubertus Kater, geboren am 06.12.1956, Eldingen. Jeder von ihnen vertritt gemeinsam mit einem anderen Prokuristen oder mit einem Geschäftsführer.	Die Gesellschaftsversammlung vom 28.09.2001 hat die Umstellung des Stammkapitals auf EUR sowie dessen Erhöhung von 396.251,20 EUR um 3.748,80 EUR auf nunmehr 400.000,00 EUR und damit die Änderung des § 3 Ziff. 1 des Gesellschaftsvertrages und die Änderung von § 1 Ziff. 1 (Firma), § 6 Ziff. 1 (Gesellschaftsversammlung) und § 9 (Verschiedenes) beschlossen.	a) 29.11.2001 Kaus b) Eintr.vfg. Bl. 134 d.A. Bl. 1 ff Sdb Bd. II
Simon Robert Peach, geboren am 21.10.1958, Blofield Heath/Norwich	Simon Robert Peach, geboren am 21.10.1958, Blofield Heath/Norwich	Simon Robert Peach, geboren am 21.10.1958, Blofield Heath/Norwich	Gesamtprokura: Detlev Schroeder, geboren am 01.03.1956, Braunschweig und Hubertus Kater, geboren am 06.12.1956, Eldingen. Jeder von ihnen vertritt gemeinsam mit einem anderen Prokuristen oder mit einem Geschäftsführer.	Simon Robert Peach ist zum weiteren Geschäftsführer bestellt.	a) 15.02.2002 Klatt

Begl. Fotokopie
gef. am 12.11.02
Es wird darauf hingewiesen, daß die unterzeichneten d. Eintragung gelöscht werden.

PATENT